
 Referat af bestyrelsesmøde den 25. februar 2024 kl. 9-12.30         

 
 Afholdelse: Teams  

 Deltagere, Morten, Eva, Jan, Henny, Kenneth, Bjarne, Peter, Hans 
Afbud: Ingen 

 

 Emner: Oplæg til emner til dagsordenen, sendes til Morten  

 
 
 

 
DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater  

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

 Ingen kommentarer  

1.2 F.U.  

 Ingen kommentarer  

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

 Ingen ændring  

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 Ikke meget nyt siden sidste møde  

2.2 World Archery  

 Ikke noget nyt.  

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

 Referat af Nordisk møde 2024 (via Teams) 
Tog et par timer, derfor ingen grund til fysisk møde denne gang. 
Et nordisk stævne for seniorer kom op igen, men rammerne blev der ikke enige 
om. Eliteudøvere i Sverige får endnu mindre end i Danmark, det er ikke meget 
bedre i den andre nordiske lande. 
Overvejede en åben klasse på reduceret afstand for nye skytter. 
Der kommer ikke U15 til NUM. 

 

 NUM 2024 i Odense. 
ARCUS arbejder hårdt på at lave et rigtigt godt NUM. Der er lavet en teaser. Der 
har lige været et møde med ARCUS, BD og teknisk delegeret omkring afvikling. 
Der er foreslået streaming fra andre lande. Da DIF fraråder streaming, så de unge 
under 18 kan konkurrere i fred, tillader vi ikke streaming. 

 

2.4 Andet  

 Udmeldelse fra Kalundborg Bueskytteforening. 
Nogle i KB tror de kan bruge BD efter udmelding selvom de ikke betaler mere. 
Deres stævne kan ikke være udtagelsesstævne mere hvis det også er for DGI. 

 

 Overvejer at lave nogle ad-hoc udvalg eller workshops med reference til 
bestyrelsen for at nå lidt længere ud blandt medlemmerne. Det er ikke alt fra 
f.eks. forbunds- og formandsmøderne, der når ud til alle medlemmerne. 

 

3 Strategiarbejde  

 Ambitioner er skruet ned – som en del andre forbund har måttet gøre det.  

4 Kommunikationsstrategi  



4.1 Udkast til ny kommunikationsstrategi 
Der er arbejdet på at lave bl.a. et årshjul med opgaver året rundt, f.eks. til presse 
opgaver. 
Facebook og Instagram tænkes brugt til at vise alle aktiviteter i forbundet. 

 

5 Kassereren  

5.1   

 Regnskab  

 Årsregnskab 2023. 
Gennemgik regnskab. Bliver udsendt til underskrift snarest så det kan nås inden 
forbundsmødets frister. 

 

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1 Eliteudvalget  

 Generel orientering 
I gang med udtagelser. 
Der er lidt forandringer på talentcentre på vej. 

 

 Der er lavet en stillingsbeskrivelse for eliteansvarlig.  

6.2 Breddeudvalget  

 Generel orientering 
Udsendt inden mødet. Vedhæftes referatet. 

 

 Der laves et forsøg med at udsende en invitation til et 1-2-træner kursus til 
skytter der fylder 15 år. 

 

6.3 Lovudvalget  

 Ikke noget nyt.  

6.4 Dommerudvalget  

 Ikke noget nyt.  

6.5 Andet  

 Tildeling af DM’er 2025, siden sidste møde har TIK fået Ungdoms DM inde.  

 Der er klubber til 3 DM’er, men der er stadig åbne DM’er så vi opfordrer 
klubberne til at melde sig som arrangører. 

 

 Oprettelse af pressekorps – forslag fra Morten Fullerton, Lyngby. 
Det bliver en del af kommunikationsstrategien til forbundsmødet. 

 

7 Forbundsmødet 2024 – 23. marts 2024  

 Stillingtagen til anbefaling eller ikke, af forslagene til forbundsmødet. 
Bestyrelsen er neutrale over for lovforslagene. 
Beslutning om tildeling af Ungdomspokalen og Jubilæumspokalen. 
Tildeling af hæderstegn (Nåle) 
Forbundet betaler for 2 deltagere per klub, øvrige betaler selv. 

 

8 Andre emner  

 Næste møde:  
Formanden sender nogle forslag til datoer rundt. 

 

9 Bordet rundt, eventuelt  

 Lidt opsamling på sponsor situation. Der er en hjemmeside med gode ideer til at 
søge sponsorater der bruges af andre forbund. 
Måske justere på bonus ordning. 
Den nye hjemmeside begynder at være færdig. 

 

 


